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Besluitenlijst domeinvergadering fysiek 

20 juni 2023 

  
Aanvang:                      20 juni om 17:00 uur 
Vergaderlocatie:          Raadzaal 
Domeinvoorzitter:        Anita van Ham 
Domeingriffier:            Floortje Heijboer 
  
Aanwezige fracties: SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Volt, SP, 
50PLUS, SAB, M:OED en Forum voor Democratie  
  
Niet aanwezige fracties: PVV, Liberale Partij Maastricht en Partij voor de Dieren 
  
Aanwezige domeinleden (20): Matthieu Vermin (SPM), Halil Mermi (SPM), Coen van der Gugten 
(GL), Lex Vos (GL), Bert Jongen (D66), Paul van de Kandelaar (D66), Jan Janssen (CDA), Luc 
Schoonbrood (CDA), Jean Pellaers (PvdA), Tiny Meese (Partij Veilig Maastricht), Jo Smeets (Partij 
Veilig Maastricht), Jean-Pierre van Wissem (VVD), Mart den Heijer (Volt), Danny Janssen (Volt), 
Stephanie Blom (SP), Willy Bronckers (50PLUS), Bennie van Est (50PLUS), Jos Martin (SAB), Lex 
Borghans (M:OED), Bram Nab (Forum voor Democratie). 
 
Aanwezig college: 
Wethouders Aarts,  
  
Ambtenaren (die het woord hebben gevoerd):  
Agendapunt 3: R. Huntjens (teammanager Vergunnen WABO) 
 

1. Opening, agenda (mondeling) 
De voorzitter opent de domeinvergadering fysiek. De voorzitter stelt vast dat er voldoende 
fracties aanwezig zijn. De agenda wordt vastgesteld. Vanwege de aard van de agenda worden 
geen vaste agendapunten behandeld. We behandelen alleen inhoudelijke agendapunten. 
Wethouder Mackus wordt bij agendapunt 3 vervangen door wethouder Aarts.  
 

2. Geul en Maas (ter voorbereiding) 
Het domein bespreekt het raadsvoorstel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 27 juni 2023. Het gaat over de ontwerpbegroting 
2024. De jaarstukken 2022 en de kaderbrief 2024 zijn ter kennisname. Er zijn vooraf geen 
technische vragen ingediend. 
 
De volgende zaken komen aan de orde: 

 Verdeling en uitleg over het resultaat  positief resultaat wordt uitgekeerd aan 
gemeenten;  

 De herkomst van het voordeel op transportkosten? Is dat voor het ophalen?  dat blijkt 
niet voor het ophalen maar doordat de wagens meer gebruikt worden en daardoor de 
kosten evenredig dalen; 

 Of de sluitingsdag een merkbaar effect heeft?  is onduidelijk, is al lang geleden 
ingevoerd; 
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 Als onderdeel van de bredere discussie over afval, worden een aantal vragen gesteld: 
o Of deze gemeenschappelijke regeling goed is voor de gemeente Maastricht?  
o Naar aanleiding van de vervuiling bij de perrons, of de inwoners beseffen dat ze 

dit uiteindelijk zelf moeten betalen? 

 Het risicoprofiel en de inkleuring; 

 Aanbestedingen  speelt pas eind van het jaar. 
 

De portefeuillehouder geeft aan graag in het najaar in brede zin in gesprek te gaan over het 
afvalbeleid en de raad daar de mogelijkheden te geven om te kiezen.  Daarin kan de rol van 
de gemeente Maastricht in de GR ook worden betrokken. Normaliter geeft samenwerking 
meer volume en dat heeft meestal voordelen. In het najaar kan ook worden gesproken over 
handhaving, voorlichting en communicatie. Verder geeft de wethouder aan dat de 
papieropbrengsten via drie wegen verlopen. Eén daarvan is het ophalen van papier via de 
verenigingen. Vanuit de verwerking wordt aangekaart dat het werken met vrijwilligers niet 
altijd veilig is.   
 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Er is geen toezegging 
gedaan. Het is voor Partij Veilig Maastricht geen hamerstuk.  
 

3. Regionale Uitvoeringsdienst (ter voorbereiding) 
Het domein bespreekt het raadsvoorstel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 27 juni 2023. Het gaat over de ontwerpbegroting 
2024 en een extra begrotingswijziging 2023. De jaarstukken 2022 zijn ter kennisname. De 
Kaderbrief 2024 van de RUD ZL is reeds behandeld in de raadsvergadering van februari 2023. 
Er zijn vooraf geen technische vragen ingediend. 
 
De volgende zaken komen aan de orde: 

 Monitoring bodemtaken  monitoring verloopt via de jaarrekening; 

 Taakstelling in de begroting; 

 De RUD komt in veel portefeuilles voor. Heeft wellicht wel veel op de schouders? 

 Inhuur extra FTE?  er is een tekort aan personeel geweest; 

 Er wordt aangegeven het te betreuren dat vorig jaar een kwart van de controles door 
personeelstekort niet is uitgevoerd.  het zal spoedig beter gaan door vacature 
invulling, toezicht komt weer op niveau. De taakstelling voor milieucontroles maanden 
jan t/m april 2023 is ondertussen gerealiseerd. 

 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd.  
 
Er is een toezegging gedaan: 
 

1. Wethouder Aarts namens wethouder Mackus zegt toe de vragen van 50PLUS over de 
taakstelling zo snel mogelijk en uiterlijk voor de RV te beantwoorden. 

 
Het blijkt voor alle aanwezige fracties een hamerstuk.  

 
Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om ongeveer 18:41 uur. 
  


